
Z A P I S N I K
o radu sa 35. Radne sjednice  Skupštine Kantona  Sarajevo,  zakazane za utorak,

27.04.2021. godine sa početkom rada u 10,00 sati (ONLINE)

Predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo Elvedin Okerić (u daljem tekstu: Predsjedavajući)
je pozdravio sve prisutne na online platformi i otvorio 35. Radnu sjednicu. 

ONLINE sjednici prisustvuje  27 zastupnika/zastupnica:

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
1. Hamed Aljović 
2. Jasmina Bišćević-Tokić
3. Haris Zahiragić 
4. Mirza Čelik
5. Sabahudin Delalić 
6. Mahir Dević
7. Amra Hasagić
8. Smiljana Viteškić

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA"
1. Vedran Jakupović
2. Elmedin Konaković
3. Danijela Kristić
4. Amel Mekić
5. Arijana Memić
6. Elvedin Okerić

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA"
1. Vildana Bešlija 
2. Neira Dizdarević
3. Vibor Handžić

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Segmedina Bajramović Srna
2. Igor Stojanović
3. Samir Suljević

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST BIH – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Zvonko Marić 
2. Dževad Poturak
3. Bilsena Šahman

DEMOKRATSKA FRONTA
1. Senad Hasanović
2. Bibija Kerla



3. Sead Milavica

BOSS-BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho

SAMOSTALNI ZASTUPNICI/ZASTUPNICE:
1. Damir Nikšić
2. Fahrudin Pecikoza
3.  Damir Marjanović
4. Elvis Vreto
5. Jasna Duraković
6. Aljoša Čampara
7. Admela Hodžić
8. Amra Junuzović-Kaljić

- 0 -

Prijedlog dnevnog reda 35. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij
Skupštine na sjednici održanoj dana 14.04.2021.godine.

Na osnovu člana  73.  Poslovnika Skupštine  Kantona Sarajevo,  Kolegij  Skupštine Kantona
Sarajevo,  dana  23.04.2021.godine,  prihvatio  je  da  se  Prijedlog  dnevnog  reda  35.  radne
sjednice, dopuni sa sljedećim tačkama: 

1. Prijedlog odluke o verifikaciji Novog prečišćenog teksta Zakona o dopunskim pravima
boraca-branitelja Bosne i Hercegovine; (razmatraće se kao tačka 5.);

2 Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izboru predsjedavajućih, zamjenika predsjedavajućih i
članova stalnih radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo; (razmatraće se kao tačka 6.);

3 Prijedlog Odluke o usvajanju okvira za otkup imovine i naknade radi realizacije Projekta
izgradnje gradskih saobraćajnica u Kantonu Sarajevo; (razmatraće se kao tačka 8.);

4 Program obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02. do 09.05.2021. godine; (razmatraće
se kao tačka 10.);

5 Izvještaj o radu za 2020. godinu i Izvještaj o finansijskom poslovanju za period 01.01. -
31.12.2020. godine Javne ustanove “Fond Memorijala Kantona Sarajevo” (razmatraće se
kao tačka 12.);
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 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDASJEDNICE.

 Prijedlog dnevnog reda 35. Radne sjednice, glasi:

1. Informacija o epidemiološkoj situaciji u Kantonu Sarajevo;
2. Poslanička/zastupnička pitanja inicijative i odgovori;
3. Nacrt  Zakona  o  sprječavanju  nepotizma  i  stranačkog  zapošljavanja  u  organima

javnog sektora u Kantonu Sarajevo; 
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4. Nacrt Zakona o podršci povratnicima u Srebrenicu;
5. Prijedlog  odluke  o  verifikaciji  Novog  prečišćenog  teksta  Zakona  o  dopunskim

pravima boraca-branitelja Bosne i Hercegovine; 
6. Prijedlog  odluke  o  izmjeni  Odluke  o  izboru  predsjedavajućih,  zamjenika

predsjedavajućih i članova stalnih radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo; 
7. Prijedlog odluka o dodjeli javnih priznanja Kantona Sarajevo;
8. Prijedlog Odluke o usvajanju okvira za otkup imovine i naknade radi realizacije

Projekta izgradnje gradskih saobraćajnica u Kantonu Sarajevo; 
9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom

Fonda  Kantona  Sarajevo  za  stipendiranje  i  školovanje  djece  boraca,  poginulih
boraca i poginulih civila – žrtava rata ''IKRE'' za 2021. godinu;

10.Program obilježavanja Dana Kantona Sarajevo od 02. do 09.05.2021. godine;  
11.Izvještaj o radu Odbora za žalbe javnosti za 2020. godinu;
12.Izvještaj o radu za 2020. godinu i Izvještaj o finansijskom poslovanju za period

01.01. - 31.12.2020. godine Javne ustanove “Fond Memorijala Kantona Sarajevo”;
13.Izvještaj  o  stanju u oblasti  socijalne  zaštite,  zaštite  civilnih žrtava rata  i  zaštite

porodice sa djecom u 2020. godini;

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA SE IZJASNE
O  PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU.  NAKON GLASANJA  KONSTATOVANO
JE  DA  JE  SKUPŠTINA  VEĆINOM  GLASOVA   (27 „ZA”  I  1  “SUZDRŽAN”)
USVOJILA DNEVNI RED ZA 35. RADNU SJEDNICU.

Nakon utvrđivanja dnevnog reda za riječ se javio zastupnik Igor Stojanović te ispred
predlagača povukao  sa dnevnog reda Nacrt Zakona o podršci povratnicima u Srebrenicu, te
predložio da se druga tačka razmatra kao posljednja. Ovaj prijedlog je predsjedavajući dao na
glasanje i isti je prihvaćen sa 25 “za” i 4 “suzdržana”.
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Prije  realizacije  prve  tačke  dnevnog  reda  Skupština  je  razmatrala  zapisnike zapisnike  sa
stenogramima sa 15. i 16. Hitne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo,koji su zastupnicima i
zastupnicama dostavljeni uz poziv za sjednicu.

a)
Zastupnici i zastupnice su glasali i nakon evidentiranja glasova konstatovano je da je

Skupština  sa  24“za” potvrdila Zapisnik sa 15. Hitne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo
održane 28.01.2021. godine.

b)
Zastupnici i zastupnice su glasali i nakon evidentiranja glasova konstatovano je da je

Skupština  sa  25 “za” potvrdila Zapisnik sa 16. Hitne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo
održane 03.02.2021. godine.
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AD – 1.

INFORMACIJA O EPIDEMIOLOŠKOJ SITUACIJI U KANTONU SARAJEVO

Ministar zdravstva Haris Vranić je imao uvodno izlaganje po ovoj Informaciji, a nakon
njegovog  obraćanja  pitanja  su  postavili  zastupnica  Danijela  Kristić,  zastupnica  Neira
Dizdarević,  Sead Milavica, zastupnica Smiljana Viteškić,  zastupnica  Amra Hasagić, Zvonko
Marić,  zastupnik Senad Hasanović, zastupnica  Bibija Kerla, zastupnik Damir Marjanović i
zastupnica Bilsena Šahman.

Svi odgovori ministra zdravstva Haris Vranića i ministrice Ivane Prvulović koji su dali
na pitanja zastupnika i zastupnica su sadržani u stenogramu ove sjednice. 

Nakon obraćanja članova Vlade otvorena je diskusija u kojoj su učestvovali  zastupnik
Aljoša Čampara, zastupnica Segmedina Srna Bajramović, zastupnica Bibija Kerla,  zastupnik
Haris Zahiragić, astupnik Damir Marjanović, zastupnica  Amra Junuzović-Kaljić,  zastupnik
Igor Stojanović i dopredsjedavajući Vibor Handžić.

Zastupnica  Segmedina  Srna  Bajramović  je  uputila  zaključak  za  kji  je  tražila
izjašnjenje Skupštine, tako da se u nastavku Skupština izjasnila o sljedećem: 

“Da se u skladu sa članom 191. Zakona o zdravstvenoj zaštiti izvrši zdravstveno inspekcijski
nadzor  od  strane  nadležnih  inspekcija  u  zdravstvenim  ustanovama  za  sve  predmetne
slučajeve, kao i sve druge koji su u skladu sa članom 196. izvršili prijavu nadzora iz utvrđene
nadležnosti, te o poduzetim radnjama i mjerama obavijesti Skupština KS.
Obrazloženje: S ciljem utvrđivanja svih relevantnih činjenica, kako u interesu porodica, tako i
zaštite  digniteta  medicinske  profesije,  smatram  da  je  izuzetno  važno  izvršiti  inspekcijske
nadzore za sve sporne slučajeve.”

SKUPŠTINA JE OVAJ ZAKLJUČAK USVOJILA JEDNOGLASNO SA 26 “ZA”.

Zatim se izjašnjavalo o zaključcima zastupnika Haris Zahiragića:

Zaključak I
Skupština Kantona Sarajevo traži od Vlade KS i Kriznog štaba da produži dozvoljeno radno
vrijeme  poslovnih  subjekata,  koje  je  ograničeno  na  20:00h  te  ga  izjednači  sa  početkom
trajanja mjere ograničenja kretanja - policijskog sata.

Zaključak II

Skupština Kantona Sarajevo traži od Ministarstva zdravstva KS i Kriznog štaba KS da izvrše
analizu svrsishodnosti mjere ograničenja kretanja (policijskog sata).

Zaključak III

Skupština  Kantona  Sarajevo  traži  od  Vlade  Federacije  da  produži  vrijeme  ograničenja
kretanja  sa  20:00h  na  23:00h,  a  da  u  perspektivi,  na  osnovu  epidemiološke  analize
svrsishodnosti navedene mjere, u potpunosti ukine navedenu mjeru uz eventualna ograničenja
rada potencijalnih žarišta širenja virusa.
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SKUPŠTINA  JE  OVAJ  ZAKLJUČAK  USVOJILA   SA   19  GLASOVA  “ZA”,  1
“PROTIV” I 4 “SUZDRŽANA”.

NAKON  GLASANJA PO ZAKLJUČCIMA SKUPŠTINA JE OVU INFORMACIJU
PRIMILA K ZNANJU.

AD – 3.

NACRT  ZAKONA  O  SPRJEČAVANJU  NEPOTIZMA  I  STRANAČKOG
ZAPOŠLJAVANJA U ORGANIMA JAVNOG SEKTORA U KANTONU SARAJEVO

Materijal su zastupnici i zastupnice dobili uz poziv za sjednicu.

Ministrica pravde i  uprave Lejla Brčić je imala uvodno izlaganje po ovom Nacrtu
zakona i ono je sadržano u stenogramu ove sjednice. Nakon obraćanja ministrice, pitanja po
ovom Nacrtu zakona postavili su zastupnik Mahir Dević, zastupnica  Bibija Kerla,  zastupnik
Aljoša Čampara,  zastupnica Neira  Dizdarević,    zastupnik Sead Milavica,zastupnik Senad
Hasanović,  zastupnik Zvonko Marić i zastupnik Vibor Handžić.  

Nakon postavljenih pitanja izglasana je pauza u trajanju od sat vremena na prijedlog
Vibora Handžića. 

NASTAVAK NAKON PAUZE

Nakon pauze,  Skupštini  se  obratila  ministrica  pravde i  uprave  Lejla  Brčić  i  njeno
obraćanje je sadržano u stenogramu ove sjednice. Zatim je otvorena diskusija po ovom Nacrtu
zakona  i  u  njoj  su  učestvovali   zastupnik  Haris  Zahiragić,   zastupnik  Aljoša  Čampara,
zastupnica Neira Dizdarević,  zastupnik Zvonko Marić,  zastupnik Mahir Dević,  zastupnik
Sead  Milavica,  zastupnica  Segmedina  Srna  Bajramović,   zastupnik  Elmedin  Konaković,
zastupnik Senad Hasanović,  zastupnik Elvis Vreto, zastupnik Samir Suljević, predsjedavajući
Elvedin Okerić i zastupnik Vibor Handžić. 

Nakon  iscrpljene  liste  prijavljenih,  predsjedavajući  je  zaključio  raspravu  i  predlažio  da
Skupština po Nacrtu zakona o sprječavanju nepotizma i stranačkog zapošljavanja u organima
javnog sektora u Kantonu Sarajevo donese sljedeće Zaključke:

1. Utvrđuje  se  Nacrt  zakona  o  sprječavanju  nepotizma  i  stranačkog  zapošljavanja  u
organima javnog sektora u Kantonu Sarajevo.

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanova i trajaće 120 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada  Kantona  Sarajevo  je  dužna  da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja nisu prihvaćeni  u pripremi Prijedloga zakona o  sprječavanju nepotizma i
stranačkog zapošljavanja u organima javnog sektora u Kantonu Sarajevo.

ZASTUPNICE  I  ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU,  A  NAKON
GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  JE  SKUPŠTINA  DONIJELA  OVE
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ZAKLJUČKE JEDNOGLASNO SA 33 GLASA „ZA”.

AD – 4.

NACRT ZAKONA O PODRŠCI POVRATNICIMA U SREBRENICU

POVUČEN

AD – 5.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  VERIFIKACIJI  NOVOG  PREČIŠĆENOG  TEKSTA
ZAKONA  O  DOPUNSKIM  PRAVIMA  BORACA-BRANITELJA  BOSNE  I
HERCEGOVINE

Materijal  su zastupnici i zastupnice dobili  u dopuni, a uvodne napomene podnio je Aljoša
Čampara kao predsjdavajući Zakonodavno-pravne komisije koja je utvrdila prečišćeni teks
Zakona.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I  ZASTUPNIKE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  VERIFIKACIJI  NOVOG
PREČIŠĆENOG  TEKSTA  ZAKONA  O  DOPUNSKIM  PRAVIMA  BORACA-
BRANITELJA BOSNE I HERCEGOVINE. 

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (30
„ZA”) DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 6.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH,
ZAMJENIKA  PREDSJEDAVAJUĆIH  I  ČLANOVA  STALNIH  RADNIH  TIJELA
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

Materijal su zastupnici i zastupnice  dobili u dopuni, a uvodne napomene po ovom Prijedlogu
odluke podnijela je dopredsjedavajuća Danijela Kristić.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I  ZASTUPNIKE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE O  IZMJENI  ODLUKE  O  IZBORU
PREDSJEDAVAJUĆIH,  ZAMJENIKA  PREDSJEDAVAJUĆIH  I  ČLANOVA
STALNIH RADNIH TIJELA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (26
„ZA”) DONIJELA OVU ODLUKU.
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AD – 7.

PRIJEDLOG ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA KANTONA SARAJEVO

Materijal  su zastupnici i  zastupnice   dobili  uz poziv za sjednicu.  Predsjedavajući  Elvedin
Okerić je podnio uvodne napomene ispred Odbora za javna priznanja Kantona Sarajevo.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I  ZASTUPNIKE  DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE O  DODJELI  JAVNIH  PRIZNANJA
KANTONA SARAJEVO.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (28
„ZA”) DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 8.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  USVAJANJU  OKVIRA  ZA  OTKUP  IMOVINE  I
NAKNADE  RADI  REALIZACIJE  PROJEKTA  IZGRADNJE  GRADSKIH
SAOBRAĆAJNICA U KANTONU SARAJEVO

Materijal  su  zastupnici  i  zastupnice   dobili  u  dopuni,  a  uvodno  izlaganje  imao  je
ministar saobraćaja Adnan Šteta. 

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I  ZASTUPNIKE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O USVAJANJU OKVIRA ZA OTKUP
IMOVINE  I  NAKNADE  RADI  REALIZACIJE  PROJEKTA  IZGRADNJE
GRADSKIH SAOBRAĆAJNICA U KANTONU SARAJEVO.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (28
„ZA”) DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 9.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA PROGRAM  RADA SA
FINANSIJSKIM PLANOM FONDA KANTONA SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I
ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH BORACA I POGINULIH CIVILA –
ŽRTAVA RATA ''IKRE'' ZA 2021. GODINU

Materijal su zastupnici i zastupnice  dobili uz poziv za sjednicu. Uvodne napomene po
ovom Prijedlogu odluke dali su ministar za boračka pitanja Omer Osmanović i direktor Fonda
Smajo Halilović. Skupštini se obratio i predsjedavajući Komisije za boračka pitanja Samir
Suljević koji je naglasio da je Komisija za boračka pitanja Skupštine Kantona Sarajevo na 15.
sjednici održanoj 23.04.2021.godine jednoglasno prihvatila Odluku o davanju saglasnosti na
Program rada sa Finansijskim planom Fonda Kantona Sarajevo za stipendiranje i školovanje
djece boraca, poginulih boraca i poginulih civila-žrtava rata „IKRE” za 2021.godinu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
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PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I  ZASTUPNIKE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM FONDA KANTONA SARAJEVO
ZA STIPENDIRANJE I ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH BORACA I
POGINULIH CIVILA – ŽRTAVA RATA ''IKRE'' ZA 2021. GODINU.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (29
„ZA”) DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 10.

PROGRAM  OBILJEŽAVANJA  DANA  KANTONA  SARAJEVO  OD  02.  DO
09.05.2021. GODINE

Materijal  su zastupnici i zastupnice   dobili u dopuni, a uvodne napomene po ovom
Programu dao je ministar za boračka pitanja Omer Osmanović. 

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE
O  PROGRAMU  OBILJEŽAVANJA DANA KANTONA SARAJEVO  OD  02.05.  DO
09.05.2020. GODINE.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (29
„ZA”)  DONIJELA  PROGRAM  OBILJEŽAVANJA DANA KANTONA SARAJEVO
OD 02.05. DO 09.05.2021. GODINE.

AD – 11.

IZVJEŠTAJ O RADU ODBORA ZA ŽALBE JAVNOSTI ZA 2020. GODINU

Materijal su zastupnici i zastupnice  dobili uz poziv za sjednicu.

Uvodne napomene podnio je član Odbora za žalbe javnosti Nermin Halilagić. 

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNICE I ZASTUPNIKE  DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O  IZVJEŠTAJU O RADU ODBORA ZA ŽALBE JAVNOSTI ZA
2020. GODINU.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (24
„ZA”)   USVOJILA OVAJ IZVJEŠTAJ.

Nakon  realizacije  ove  tačke  dnevnog  reda,  zatražena  ja  pauza,  a  zatim  je
predsjedavajući uz konsultacije sa zamjenicima prekinuo sjednicu te informisao da će se
nasatav održati sljedeće jutro. 

Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović
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               S E K R E T A R                                          P R E D S J E D A V A J U Ć I

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO             SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

       Aida Zeković, dipl. pravnik                                          Elvedin Okerić

Sastavni  dio  ovog zapisnika su  stenografske  bilješke,  audio  snimak sjednice,  koji  se
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo.

ZAPISNIK O RADU SA NASTAVKA 35. RADNE SJEDNICE  
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

ODRŽANOG 28.04.2021.GODINE S POČETKOM U 09,00 SATI ONLINE

Predsjedavajući  Elvedin  Okerić  je  pozdravio  sve  prisutne  i  otvorio  nastavak  35.  Radne
sjednice Skupštine Kantona Sarajevo. 
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Sjednici  ONLINE  prisustvuje  22  zastupnika,  što  je  dovoljan  broj  za  punovažan  rad  i
odlučivanje.

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
9. Hamed Aljović 
10.Jasmina Bišćević-Tokić
11.Haris Zahiragić 
12.Mirza Čelik
13.Sabahudin Delalić 
14.Mahir Dević
15.Amra Hasagić
16.Smiljana Viteškić

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA"
1. Vedran Jakupović
2. Elmedin Konaković
3. Danijela Kristić
4. Amel Mekić
5. Arijana Memić
6. Elvedin Okerić

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA"
1. Vildana Bešlija 
2. Neira Dizdarević
3. Vibor Handžić

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Segmedina Bajramović Srna
2. Igor Stojanović
3. Samir Suljević

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST BIH – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Zvonko Marić 
2. Dževad Poturak
3. Bilsena Šahman

DEMOKRATSKA FRONTA
1. Senad Hasanović
2. Bibija Kerla
3. Sead Milavica

BOSS-BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho

SAMOSTALNI ZASTUPNICI/ZASTUPNICE:
1. Damir Nikšić

10



2. Fahrudin Pecikoza
3.  Damir Marjanović
4. Elvis Vreto
5. Jasna Duraković
6. Aljoša Čampara
7. Admela Hodžić
8. Amra Junuzović-Kaljić

Predsjedavajući je informisao da su za ovo zasjedanje ostale sljedeće tačke dnevnog reda:

12. Izvještaj o radu za 2020. godinu i Izvještaj o finansijskom poslovanju za period 01.01.
- 31.12.2020.godine Javne ustanove “Fond Memorijala Kantona Sarajevo”;

13. Izvještaj  o  stanju  u  oblasti  socijalne  zaštite,  zaštite  civilnih  žrtava  rata  i  zaštite
porodice sa djecom u 2020. godini;

14. Poslanička/zastupnička pitanja inicijative i odgovori; koju smo jučer usvojili zaključak
i prebacili da se razmatra kao zadnja tačka.

AD –12.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  ZA  2020.  GODINU  I  IZVJEŠTAJ  O  FINANSIJSKOM
POSLOVANJU ZA PERIOD 01.01. - 31.12.2020. GODINE JAVNE USTANOVE “FOND
MEMORIJALA KANTONA SARAJEVO”

Materijal su zastupnici i zastupnice  dobili u dopuni, a uvodne napomene podnijeli su ministar
za boračka pitanja Omer Osmanović i direktor Fonda Hazim Bahtanović. 

NAKON  OBRAĆANJA  PREDLAGAČA  KONSTATOVANO  JE  DA  NEMA
PRIJAVLJENIH ZA PITANJA I DISKUSIJU, PA JE PREDSJEDAVAJUĆI POZVAO
ZASTUPNICE I ZASTUPNIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O
RADU ZA 2020. GODINU I IZVJEŠTAJU O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA
PERIOD 01.01. - 31.12.2020. GODINE JAVNE USTANOVE “FOND MEMORIJALA
KANTONA SARAJEVO”.

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA SKUPŠTINA NIJE USVOJILA OVAJ
IZVJEŠTAJ SA 16 „ZA”, 6 „PROTIV” I 6 „SUZDRŽANIH”.

Izražena je sumnja u glasanje  pa je Sekretarka Skupštine Aida Zeković izvršila pojedinačno
prozivanje zastupnika kako slijedi:

    1.  Aljović Hamed ZA
    2.  Bešlija Vildana SUZDRŽANA
    3.  Bišćević-Tokić Jasmina ZA
    4.  Čampara Aljoša ODSUTAN
    5.  Čelik Mirza ZA
    6.  Delalić Sabahudin ZA
    7. Dević Mahir ZA
    8. Dizdarević Neira SUZDRŽANA
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    9. Duraković Jasna SUZDRŽANA
    10. Handžić Vibor SUZDRŽAN
    11. Hasagić Amra ZA
    12. Hasanović Senad ZA
    13. Hodžić Admela ODSUTNA
    14. Jakupović Vedran  SUZDRŽAN
    15. Junuzović-Kaljić Amra PROTIV
    16. Kerla Bibija ZA
    17. Konaković Elmedin ODSUTAN
    18. Krstić Danijela SUZDRŽANA
    19. Marić Zvonko ODSUTAN
    20. Marjanović Damir SUZDRŽAN
    22. Mekić Amel ODSUTAN
    22. Memić Arijana SUZDRŽANA
    23. Milavica Sead ZA
    24. Nikšić Damir SUZDRŽAN
    25. Okerić Elvedin SUZDRŽAN
    26. Pecikoza Fahrudin ZA
    27. Pleho Haris ZA
    28. Poturak Dževad ZA
    29. Srna- Bajramović Segmedina PROTIV
    30. Stojanović Igor PROTIV
    31. Suljević Samir SUZDRŽAN
    32. Šahman Bilsena ZA
    33. Viteškić Smiljana ZA
    34. Vreto Elvis SUZDRŽAN
    35. Zahiragić Haris ZA

Nakon pojedinačnog izjašnjavanja “ZA” je glasalo 15 zastupnika, “protiv” 3 i “suzdržano”
12, te je konstatovano da Skupština nije usvojila ovaj Izvještaj.

AD –13.

IZVJEŠTAJ O STANJU U OBLASTI SOCIJALNE ZAŠTITE, ZAŠTITE CIVILNIH
ŽRTAVA RATA I ZAŠTITE PORODICE SA DJECOM U 2020. GODINI

Materijal  su zastupnici i zastupnice   dobili uz poziv za sjednicu, a uvodno izlaganje
imala je ministrica Ivana Prvulović i njeno izlaganje je sadržano u stenogramu ove sjednice.
Nakon obraćanja  ministrice,  po  ovom Izvještaju  diskutovale  su  zastupnice  Bibija  Kerla  i
Segmedina Srna Bajramović. 

NAKON  DISKUSIJE,  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO  ZASTUPNICE  I
ZASTUPNIKE  DA PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O  STANJU  U
OBLASTI SOCIJALNE ZAŠTITE, ZAŠTITE CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITE
PORODICE SA DJECOM U 2020. GODINI.

NAKON  GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  JE  SKUPŠTINA  SA  26  „ZA”
USVOJILA OVAJ IZVJEŠTAJ.
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AD - 2.

POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI

Prvi  zastupnik  koji  se  prijavio  je  bio zastupnik  Damir  Marjanović  i  on  je  podnio
sljedeće:  “Bit ću kratak. Počet ću sa zahvalom uvaženom ministru Samiru Avdiću i vama
predsjedavajući  na  vašim  promptnim  aktivnostima  vezano  za  registraciju  Collegium
artisticuma i  ponovit  ću inicijativu od prošle  sjednice,  da se podhitno ovaj  put  upućujem
inicijativu prema Ministarstvu privrede i  menadžmentu Skenderije  da se podhitno zabrani
parkiranje automobila kao što vidite ovdje iza mojih leđa. Neki od tih automobila ako se
nastave  parkirati  na  krovu Colegium artisticuma vrlo  brzo  bi  mogli  postaviti  i  eksponati
Collegium  artisticuma  s  obzirom u  kakvom  stanju  je  krov  Collegium artisticuma.  Znači
inicijativa ponavljam,i  neće  mi  biti  teško da je  ponavljam svake sjednice da se podhitno
zabrani parkiranje na krov Collegium artisticuma, ustvari onom dijelu koji oštećuje krovnu
konstrukciju.  S druge strane čestitao bih ministrici  Hoti  na započetim,  ustvari  prikazanim
rezultatima kurikularne reforme. Iskoristit ću priliku da čestitam ekipi koja je radila na tim
dokumentima i pokrećem inicijativu, neću tražiti glasanje, a siguran sam da ćete svi podržati
da će rukovodstvo Skupštine već na sljedećoj sjednici uvrstiti u tačku, da nam ministrica Hota
prezentira sve dokumente i Smiljana Viteškić nešto je važno za ovaj jako bitan čin, s obzirom
da se radi o bitnim stvarima, konkretnim rezultatima u fazi kurikularne reforme. A s obzirom
da e bilo određenih nedoumica i pitanja koje su cijeli taj proces dovodile pod upitnik. Moja
inicijativa  se  odnosi  na  to  da  već  na  sljedećoj  sjednici  Skupštine  Kantona  Sarajevo  kao
zasebna tačka butu razmatrana dokumenti koji su postavljeni da zastupnici mogu da postave
pitanje u okviru te svoje javne rasprave i da se upoznaju s onim šta jeste a što nije. Također
pitanje za ministricu Hotu i za ministricu Mehmedović kada se planira uspostaviti Institut za
preduniverzitetsko obrazovanje?  Pismeni  odgovor  mi  je  potreban,  nije  usmeni.  Pitanje  za
Ministarstvo unutarnjih posao isti pismeni da li je uplaćen doprinos PIO/MIO za policijske
službenike koji su bili poslenici CZB Sarajeva za period 25.12.1995 -01.01. 1997 godine?
Uvaženi ministar neka mi pismeno odgovori. I  na kraju jedno pitanje prema Ministarstvu
zdravstva.  Ponavljam  pitanje  koje  sam  postavio.  Imam  informaciju,  vezano  za  tablete
Nitropan 5 mg da se već četiri mjeseca ne mogu nabaviti, da li Vlada Kantona Sarajevo ima
takvu informaciju po tom pitanju i da li se može nešto učiniti po tom pitanju. I također i na
ovo pitanje zahtijevam pismeni odgovor. Zahvaljujem se.”

Dopredsjedavajuća  Danijela  Kristić  je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  “Proteklih
nekoliko mjeseci u saradnji sa nevladinom organizacijom kao članica radne grupe zajedno sa
kolegicama i  kolegama Segmedinom,  Vildanom,  Seadom i  Damirom,  učestvovala  sam u
izradi preporuka za koje smatramo da mogu povećati efikasnost javnih preduzeća i smanjiti
uticaj politike pri zapošljavanju. Na narednim sjednicama predložit ćemo  i ostale preporuke,
a danas počinjemo prvom od njih.
Na osnovu člana 117. i 120. Poslovnika Skupštine predlažem da Skupština Kantona Sarajevo
donese sljedeće zaključke:

1. Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da uspostavi javno dostupan i redovno ažuriran
jedinstveni registar svih javnih preduzeća u Kantonu Sarajevo

2. Ovaj  zaključak  stupa  na  snagu  danom  donošenja,  a  objavit  će  se  u  “Službenim
novinama Kantona Sarajevo”.

Detaljno obrazloženje sam dostavila skupštinskim službama.

Zastupničko  pitanje  prema  Ministarstvu  komunalne  privrede,  infrastrukture,  prostornog
uređenja, građenja i zaštite okoliša.  Zbog sve većeg broja naloga Ministarstva za vraćanje
protuzakonito rashodovanih novčanih sredstava sa račune zgrada i  utvrđenih nepravilnosti
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prilikom nadzora iniciranih od strane zastupnika Skupštine kantona Sarajevo ljubazno molim
da uputite posljednje upozorenje upravnicima OKI Upravitelj  d.o.o. i Sarajevostan d.d. da
svoje  poslovanje  vrate  u  okvire  Zakona  o  upravljanju  zajedničkim  dijelovima  zgrade
(Službene  novine  19/17)  jer  će  u  protivnom  odlukom  Skupštine  kantona  Sarajevo  bit
zatraženo ukidanje rješenja za obavljanje poslova upravnika shodno članu 21. stav (1) tačke c)
i f).
I zastupničko pitanje za pitanje ministra finansija Kantona Sarajevo i molim usmeni odgovor
na ovo pitanje. Još 22.12.2020 potpisan je protokol o međusobnoj saradnji i formiranju nove
kreditne linije putem Kreditno–garantnog fonda sa direktorom Sarajevske razvojne agencije
(SERDA). Ovaj protokol je imao za cilj plasirati sredstva u iznosu od dva i po miliona KM,
kako bi se malim i srednjim preduzećima pružila podrška za prevladavanje posljedica koje su
uzrokovane  pandemijom koronavirusa.  Molim da  mi  dostavite  informaciju  zašto  sredstva
Kreditno - garantnog fonda Vlade Kantona Sarajevo i nakon 3mjeseca od kada je nova Vlada
imenovana još stoje kod Serde i nisu plasirana? Da li smatrate da taj vid pomoći malim i
srednjim preduzećima nije prioritet ili postoje određeni problemi sa plasmanom tih sredstava?
Hvala.”

Zastupnik Sead Milavica je podnio sljedeće (citiramo): “ Ja danas imam samo jedno
zastupničko pitanje  upućeno prema Vladi  Kantona Sarajevo.  A ono glasi:  Da li  je  Vlada
Kantona  Sarajevo  utvrdila  cijenu  uklanjanja  starih  i  napuštenih  vozila  koja  se  nalaze  na
javnim parkinzima, te da li je osigurana lokacija za odlaganje takvih vozila?
OBRAZLOŽENJE:  Građani  Kantona  Sarajevo  kontinuirano  upozoravaju  na  problem
napuštenih ili oštećenih vozila koja zauzimaju prostor predviđen za saobraćaj u mirovanju,
stoga su pojedine lokalne zajednice u saradnji sa policijskim upravama pokušale pokrenuti
aktivnosti na rješavanju ovog problema ali su navodno nemoćni
jer Vlada Kantona Sarajevo nije donijela odluke iz svoje nadležnosti. Molim pisani odgovor.
Hvala.”

Zastupnica Neira Dizdarević  je podnijela sljedeće (citiramo): “Ja imam više pitanja
inicijativa. Dostavit  ću ih u pisanoj formi. Ovu inicijativu ću uputiti prema ZZO Kantona
Sarajevo. Nastala je u saradnji sa Udruženjem djece i omladine oboljele od dijabetesa. 
S obzirom da Odluka o refundiranju troškova za aparate za kontinuirano mjerenje šećera u
krvi – senzore,  sa pripadajućim potrošnim materijalom, ističe 19.06.2021. godine,  ukoliko
nisu  ispunjeni  uvjeti  za  postupak  javne  nabavke,  upućujem  inicijativu  prema  Zavodu
zdravstvenog  osiguranja  KS  da  uvažavajući  naravno  i  trenutnu  epidemiološku  situaciju  i
posebno ranjivost ove grupe, da navedenu Odluku produži njeno važenje, odnosno da i dalje
omogući refundiranje troškova nabavke ovih senzora za porodice, djece i omladine oboljele
od dijabetesa. Toliko hvala.”

Zastupnica  Bilsena  Šahman  je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  “Imam  jedno  pitanje
prema ministrici za rad i socijalnu politiku pa ako može da usmeno mi odgovori. Koliko je
novca  izdvojeno iz  Budžeta  za rad Udruženja Dajte  nam šansu i  pokrećem inicijativu za
izdvajanje sredstva za roditeljsku kuću Srce za djecu koja, znam da je na federalnom nivou,
ali Kanton nije u prošloj godini zbog korone izdvojio nikakva sredstva za pomoć rada te kuće.
Svi smo svjedoci da se oni danima oglašavaju i da traže pomoć. Znamo svi šta znači i koliki
je značaj za roditelje i djecu oboljelu koji koriste usluge roditeljske kuće. Zahvaljujem.”

Zastupnica Admela Hodžić je podnijela sljedeće (citiramo): “Imam nekoliko pitanja.
Upućujem zastupničko pitanje ministrici za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo. Zašto je
prvo donesena odluka da dio učenika osnovnog i srednjeg obrazovanja krene u školu i to u

14



petak na kraju radne sedmice, pa tek onda roditeljima početkom naredne sedmice proslijeđeno
poruke da na stranici škole koju dijete pohađa preuzmu izjavu, popune i dostave kojom se
izjašnjavaju zašto dijete može ili ne može da dolazi u školu? Da li smatrate da je taj redoslijed
trebao biti obrnut: prvo anketa da se roditelji izjasne pa tek onda odluka. Da li ste upoznati sa
činjenicom da određeni broj učenika spada u rizičnu kategoriju? I znate li nabrojati koje su to
kategorije i koja oboljenja po procentima imate i po uzrastu djece? Da li svi podliježu istom
tretmanu u ovakvim situacijama. Molim da vas odgovorite i vi i ministar zdravstva. Kazali ste
ministrice d aje djeci mjesto u školi kao da to roditelji ne znaju te vas pitaju da li je djeci
mjesto u pretrpanim autobusima gradskom prijevoza u koje pored ostalih putnika uđe još 20
migranata. To vas pitam za svu djecu, a pogotovo za djecu koja spadaju za rizične kategorije.
Moram vas napomenuti, evo prije no što nastavim, da su ovo pitanja dostavljena mi putem
poruka od roditelja sa općine Hadžića? Djeca koja su dugogodišnji  pacijenti  pulmološko-
alergološkog  savjetovališta  ili  dijabetičari  ili  djeca  s  nekim  drugim  zdravstvenim
poteškoćama, da li ste ministrice bili svjesni svih relevantnih činjenica i okolnosti kada ste
donijeli ovu odluku? Dijete koje ima alergije  često skida masku, briše nos, kašlje, kiše i uđe u
tako pretrpan autobus, smeta mu maska, često je skida da uzme zraka, mislim da ni u kom
slučaju  ne  može  poštovati  propisane  mjere  u  potpunosti  te  stoga  sljedeće  pitanje  je  za
direktora Inspekcije ili nekoga iz Inspekcija Kantona Sarajevo ko nam može dati odgovor.
Koliko su do sada izvršili   inspekcijskih nadzora u javnom prijevozu na relaciji Vukovići
Ilidža i Hadžići Ilidža? U slučaju da zateknu dijete koje ne  može iz nekog razloga ispoštovati
mjere u potpunosti,  ko bi u tom slučaju platio kaznu? Roditelji,  nastavnici  koji  su ga po
Odluci  Ministarstva  obavijestili  da dođu u školu,  ministrica  obrazovanja,  vozač autobusa,
ministar saobraćaja koji po jednoj od odluka i zaključaka Skupštine treba naložiti da se pojača
broj vozila na ovoj relaciji zbog velikog broja migranata. Evo toliko zahvaljujem.”

Zastupnik Sabahudin Delalić je podnio sljedeće (citiramo): “Imam pitanje za ministra
Vranića. Pošto sam na prošloj sjednici podnio inicijativu da se vrati na snagu Instrukcija za
provođenje procedure za izdavanje prijedloga za ortopedska pomagala i  druga medicinska
sredstva, samo tražim usmeni odgovor da mi se odgovori u kojoj je to fazi? Prošlo je puno
vremena,  jednostavna  je  instrukcija.  Interesuje  me  šta  rade  u  Ministarstvu  do  sada.
Zahvaljujem.”

Zastupnik Senad Hasanović je podnio sljedeće (citiramo): “Imam jednu inicijativu i
jedno pitanje.  Pokrećem inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo da se aktivno uključi u
proces  toplifikacije  objekata  kolektivnog stanovanja  na  području  Općine  Vogošća,  a  zbog
evidentnog zastoja u ovom procesu usljed neriješenog statusa „Bags – Energotehnika“ d.d.
Vogošća.  Obrazloženje inicijative ću dostaviti  u pisanoj  formi.   Pitanje  također  upućujem
Vladi Kantona Sarajevo. Imajući u vidu da sam u dva navrata uputio pitanje prema Vladi
Kantona Sarajevo i zatražio pisani odgovor
u kojem bi bilo navedeno:
· Koliko uposlenih ukupno ima JU Studentski centar, te koliko je od ukupnog broja uposlenih
angažovano u Studentskom naselju Bjelave, a koliko Studentskom domu Nedžarići?
· Koliko je radnika u stalnom radnom odnosu, na određeno vrijeme i prema ugovorima o
privremenim  i  povremenim  poslovima,  te  kolika  je  popunjenost  JU  Studentski  centar  u
odnosu na važeću sistematizaciju?
Obzirom da  je  pitanje  prvi  put  postavljeno 19.11.2019.  godine,  a  ponovljeno 03.11.2020.
godine,  dakle  godinu  dana  kasnije,  te  da  nikada  nije  odgovoreno  na  postavljena  pitanja,
molim  da  mi  se  odgovori  usmeno  ili  ukoliko  nije  moguće  usmeno  ponuditi  cjelovitu
informaciju,  da  se  odgovor  dostavi  u  pisanom  obliku  i  to  u  rokovima  definiranim
Poslovnikom Skupštine Kantona Sarajevo. Toliko i hvala.”
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Zastupnik  Zvonko Marić je podnio sljedeće (citiramo): “Dame i gospodo, pošto se
prvi  put  javljam,  drugarice  i  drugovi,  poštovani  građani,  ja  imam  nekoliko  pitanja  za
ministricu obrazovanja i odgoja. Nadam se da me neće pogrešno razumjeti ali postavio sam
nekoliko pitanja i inicijativa na koje nisam dobio odgovore i još uvijek je neizvjesno šta se
zapravo dešava vezano za problematiku koju sam tretirao. Pod broj jedan eksterna matura.
Vrijeme eksterne maturu, znamo da je to vrlo stresan period, zapravo znaju svi za učenika ili
za roditelje. I puno je neizvjesnosti i čini mi se na neki način da li se kalkulira da i održati ili
ne. Postavlja se temeljno pitanje da li su učenici s obzorom na kvalitet, odnosno ne kvalitet
nastave zbog pandemije, spremni za takav izazov. Ja mislim da nisu. I da bi trebalo povući taj
potez svojevrsni. Ja znam da eksterna matura je vrlo važna. Izuzetno važna. Međutim eksterna
matura u ovom okolnostima je nemoguća iz prostog razloga  što znamo na koji  način se
odvija nastava i koliko su hendikepirani nastavnici i učenici. Prema tome ja bih volio da mi se
usmeno odgovori na sve ovo i da u svakom slučaju ima podršku ministrica, ali da mi odgovori
radi učenika. Ali neka podijeli sa nama sigurno odluku zna da li će biti eksterne mature ili ne,
pa neka znaju  i roditelji i učenici kako bi se mogli fokusirati na nešto drugo. Također sam
postavio  pitanje  učenika generacije.  Mislim da u sportu i  kulturi  i  svim oblastima života
postoji nešto što motivira ljude. Ja ne znam šta je motivirajuće za učenike ako nemamo taj
izbor i takmičenja se održavaju na svjetskom i na svim drugim nivoima iz matematike i svih
predmeta i zašto ne bi birali učenika generacije. To me zanima znam da  možda to košta, ali
šta  da  radimo.  Na prethodno pitanje  vezano za  eksternu maturu,  ja  znam daje  izdvojeno
120.000 KM za troškove eksterne mature ali sasvim sigurno da prosvjetni radnici njima je
bitan kvalitet a ne ni na koji način novac u ovim trenucima. Jer znam, radio sam u prosvjeti i
znam na koji način razmišljaju. Treća stvar ako već tvrdimo da nije trošak obrazovanje već
investicija,  pa dajte onda da investiramo u obrazovanje.  I  također paralelno da se upisuju
muzičke  škole.  Šta  je  sa  talentiranom djecom ako  im se  to  onemogućava?  Bojim se  da
sputavamo djecu u njihovom talentu, stvaramo im probleme i treba im dati malo više prostora.
Mi jesmo talentirana nacija i prema tome trebalo bi omogućiti djeci da mogu upisati muzičke
škole. I na koncu, jedno od prvih pitanja je nabavka laptopa. Ja znam da je ministar Krivić
pokrenuo nabavku laptopa za nastavnike međutim ja ne znam u kojoj je to fazi. Volio bih da
mi se odgovori  s obzirom da kada sam postavio to pitanje, inicijativu mnogi ponadali da će
dobiti sredstvo za rad koje je nužno u obrazovanju. Mi u Domu naroda smo dobili prvi dan
dobili laptope iako ni jednu sjednicu nismo održali Online, sve su bile uživo. Prema tome, ako
ne mogu prosvjetni radnici dobiti sredstvo za rad onda smo mi u grdnom problemu. Dajte da
investiramo u obrazovanje i nemojte ministre da shvatite da upućujem (smetnje). Nije vam
lako, imate podršku ali volio bih da mi  odgovorite na ta pitanja. Hvala vam.”

Zastupnica Bibija Kerla je podnijela sljedeće (citiramo): “Ja imam par pitanja i jednu
inicijativu. Pitanja za ministra privrede Kantona Sarajevo. Koliko trenutno uposlenih radi u
Sarajevo šumama u neposrednoj proizvodnji a koliko u administraciji? Po mojim saznanjima
radi se o velikoj disproporciji. Sa koliko minusa su poslovali Sarajevo šume u prošloj godini?
Iamm  jedno  pitanje  koje  su  postavili  građani  Kantona  Sarajevo  Ministarstvu  komunalne
privrede. Zašto VIK velike zahvate sa vodom ne radi noću kao što se radi u svakoj normalnoj
zemlji i zašto se smeće na najprometnijim ulicama odvozi u toku dana kada je najveća gužva.
Molim usmene odgovore na ova pitanja da ne stvaram probleme administraciji ministarstva.
Imam jednu inicijativu za Ministarstvo sporta i kulture. Pomoć sportskim savezima u jeku
pandemije.  Upućujem inicijativu prema Ministarstvu sporta i  ministru Samiru Avdiću oko
pomoći  sportskim savezima  koji  su  osnovani  u  Kantonu Sarajevo.  Znamo vrlo  dobro  da
mnogi  sportski savezi  osim sredstava sporta  i  kulture,  svoj dio donacije  dobiva od malih
privrednika. S obzirom da se nalazimo u jeku pandemije i da mnogi veliki i mali privrednici i
sami kubure sa nedostatkom sredstva pokrećem inicijativu da ministar razmisli o tome da se
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jednokratnom  pomoći  pomogne  rad   sportskih  saveza,  bez  traženja  komplikovane
papirologije. Bojim da  bez ovog vida pomoći mnogi sportski savezi neće uspjeti preživjeti
ovu vrstu krize. Normalno ukoliko dođe do ove realizacije da se sredstva moraju pravdati. S
obzirom da ovo traži finansijska sredstva ovu inicijativu pored Ministarstva sporta i kulture
upućujem i Vladi Kantona Sarajevo. Hvala lijepa.”

Zastupnica Jasna Duraković je podnijela sljedeće (citiramo): “Naravno pozdravljam
vas i sve ostale kolegice i kolege i sve one koji danas prate rad današnje sjednice putem malih
ekrana.  Imam  nekoliko  za  današnju  sjednicu.  Prvo  pitanje  bih  postavila  ministrici
Muminović-Hota. Dakle ponavljam pitanje koje je izrekla kolegica Admela Hodžić. Neću ga
ponavljati ali evo isto pitanje. Zanima me odgovor zašto je zapravo prvo traženo da roditelji
ispune neku saglasnost pa tek onda donesena ova odluka da se škola ponovo otvara za djecu.
Drugo  pitanje  da  li  se  privatnim  osnovnim  školama  u  Kantonu  Sarajevo  koje  rade  na
engleskom, turskom ili francuskom jeziku i pri tome apsolutno zadovoljavaju sve uvjete da u
potpunosti  usklade  svoj  rad  sa svim epidemiološkim mjerama imaju  manji  broj  djece  od
prvog do petog razreda, ne koriste javni prijevoz već imaju ili organizovani prijevoz putem
kombija ili ih roditelji dovoze u školu. Da li se njima može  omogućiti da pohađaju nastavu
po ustaljenom rasporedu i da im se omogući cjelodnevni boravak u školama koje rade na
ovakav način. Dakle oni su već u više navrata upućivale molbu prema Ministarstvu da im se
ovo odbori. Pa evo zanima me da li ste imali neku komunikaciju kontakt, da li smatrate da se
može  implementirati  normalan  ustaljen  raspored  nastave  i  sve  ovo  što  je  bilo  i  prije
pandemije  jer  ponavljam  imaju  sve  uslove  da  poštuju  sve  epidemiološke  mjere  koje  su
propisane u Kantonu Sarajevo. Drugo pitanje se odnosi na Ministarstvo za boračka pitanja i
gospodina Osmanovića. Vi se sjećate da sam ja početkom marta postavila pitanje šta je sa
programom  sufinansiranja  zapošljavanja  djece  šehida  i  poginulih  boraca  u  mnoge  javne
ustanove,  ministarstva,  institucije  i  fondove   koja  su  bila  zaposlena  preko  Službe  za
zapošljavanje  Kantona  Sarajevo  putem  ovog  programa  njihov  ugovor  je  istekao
31.03.2021.godine. I evo zanima me sada da li će taj program se nastaviti mnogima od njih
nije  produžen  ugovor  a  nekima  koji  su  zaposleni  preko  ovog  programa  recimo  evo  u
Skenderiji. Dakle mnogobrojna su pitanja zaista upiti koji mi dolaze od strane naših građana i
ljudi koji su bili dio ovog programa, pa se evo ljudi brinu. Zaista se pitaju šta  će se dogoditi.
Kontaktirala sam naravno i Službu za zapošljavanje. Rekli su naravno da za to ima prostora,
da se taj  isti  projekat može napraviti  opet.  Pa evo šta  će se desiti  sa ovom djecom. Evo
završavam. I da li će se ovim ljudima produžiti ugovori i da li Vlada ima namjeru ponovo
pokrenuti ovaj projekat sufinansiranja  za tekuću i za narednu godinu. I sljedeće pitanje ću
uputiti u pismenoj formi obzirom da više nemam vremena. Hvala.”

Zastupnik Samir Suljević je podnio sljedeće (citiramo): “Pa na fonu onoga što je moja
kolegica Jasna maloprije rekla ja bih se nadovezao i postavio pitanje Ministarstvu osnovnog i
srednjeg obrazovanja Kantona Sarajevo,  odnosno ministrici  resornoj.  Da li  je  istina da je
prisustvo učenika na nastavi u osnovnim školama u Kantonu Sarajevo u prošloj sedmici bilo
ispod 50% dok je i srednjim školama bilo oko 1/4 odnosno 25%. po nekim informacijama
postoje  srednje škole u kojima na nastavu nije  pristupilo ni 10% učenika.  Evo konkretno
trećih razreda. Ako je ovo što sam rekao istina, pitam šta je Ministarstvo uradilo po ovom
pitanju? Hvala.”

Zastupnica  Segmedina  Srna  Bajramović  je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  “  Danas
imam prijedlog jednog zaključka.
Na osnovu člana 117 i 120 Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo predlažem da Skupština
Kantona Sarajevo donese sljedeće zaključke:

1. Obavezuje se SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO da u roku od 2 mjeseca uvrsti u
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dnevni red redovne radne sjednice tačku dnevnog reda u vezi upravljanja i održavanja
stambenih zgrada, analize trenutnog stanja u upraviteljstvu i učinkovitosti postojećeg
zakonskog okvira.

2. Obavezuje se MINISTARSTVO KOMUNALNE PRIVREDE, INFRASTRUKTURE,
PROSTORNOG  UREĐENJA,  GRAĐENJA  I  ZAŠTITE  OKOLIŠA  da  za  gore
navedenu tačku dnevnog reda  redovne radne sjednice  pripremi  cjelovit  izvještaj  o
stanju u upraviteljstvu, kao i ostale potrebne materijale. 

Obrazloženje:
Na osnovu molbe mnogobrojnih etažnih vlasnika naših sugrađana koji su iznijeli probleme sa
kojima se susreću u održavanju svojih zgrada kao i utvrđenog lošeg stanja u ovoj oblasti od
strane nadležnog Ministarstva i KUIP ukazala se osnovna potreba za održavanjem ovakve
tematske tačke dnevnog reda popravljanja stanja u oblasti upraviteljstva i dio sporazuma o
prioritetima  skupštinske  većine  u  Kantonu  Sarajevo  u  periodu  21-22  godina.  Neki  od
problema  sa  kojima  se  susreću  etažni  vlasnici  su  od  strane  dva  bivša  upravitelja  etažni
vlasnici su oštećeni za preko 1,5 miliona KM sredstava otuđenih sa svojski računa zgrada a da
se od tada nije promijenio zakonski okvir koji to onemogućava. Trenutno je utvrđeno da na
stotine  potpisanih  ugovora  o  osiguranju  zgrada  i  ugovora  između  etažnih  vlasnika  i
upravitelja, ugovora o pozajmicama a da to nije bila volja etažnih vlasnika ali su sredstva sa
računa zgrada rashodovana. Utvrđeno je na desetine ugovora o djelu koji nisu zasnovani na
Zakonu, koje su potpisivale nepoznate osobe a na osnovu kojih su upravitelji skidali sredstva
sa računa zgrada. Mnogobrojni izvedeni radovi su urađeni mimo godišnjeg plana održavanja
zgrada i volje etažnih vlasnika, čije vrijednost iznosi na stotine hiljada KM. Prema zadnjim
informacijama  preko  60% liftova  kojima  se  naši  građani  prevoze  nema  izvršen  tehnički
pregled. Stanje protiv požarne zaštite je loše jer upravitelji ne planiraju sredstva za ovakve
namjene niti ih realizuju. Dakle ovo je samo dio problema koji je utvrđen te smatram da se u
ovoj oblasti moraju poduzeti hitni i svrsishodni koraci ka njihovom rješenju. Zamolit u da se
Skupština izjasni o navedenim zaključcima. Zahvaljujem.”

Zastupnik  Hamed Aljović je podnio sljedeće (citiramo): “Na osnovu kojih pokazatelja
ste odlučili da vratite u školske klupe učenike 7 i 8 razreda, i učenike 3. razreda srednje škole
a niste npr 5, 6, 9 učenike 1 i 2 razreda srednje škole kada znamo da učenici 5 razreda i 1
razreda srednje škole nisu upoznali svoje profesore odnosno nastavnike jer od početka školske
godine ne idu u školske klupe. 
Drugo pitanje, zašto niste vratili sve učenike u osnovne škole u kombinovani model nastave
kada znamo da u drugim kantonima  i  u zemljama susjedstva svi učenici  osnovnih škola
vraćeni na kombinovani model. Pa me zanima na osnovu kojeg parametra ste to odlučili. Da li
je to bio metod slučajnog izbora. Molio bih usmeni odgovor. Zahvaljujem.”

Predsjedavajući Elvedin Okerić je podnio sljedeće (citiramo): “Pokrećem inicijativu
prema Vladi  Kantona Sarajevo da izmjenom svoje Odluke o tarifnom sistemu naplate utroška
vode propiše da se utrošak vode u vjerskim objektima, džamijama, crkvama sinagogama plaća
po cijeni za domaćinstva a ne kao do sada po cijeni za industrijske objekte, jer to one nisu.
Obrazloženje. Vjerski objekti po svojoj namjeni se ne mogu tretirati kao industrijski objekti
jer  to  zaista  nisu.  Svojevremeno  Regulatorna  agencija  FERK  izmijenila  tarifni  sistem  i
omogućila  plaćanje  utroška  električne  energije  i  plina  u  vjerskim objektima  po cijeni  za
domaćinstva.  Zato  smatram opravdanim inicijativu da  Vlada Kantona Sarajevo razmotri  i
izmijeni odluku o cijeni utroška vode u vjerskim objektima. Ovu sam inicijativu prethodno
upućivao međutim nisam dobio odgovor.  Evo ponovo je  upućujem prema Vladi  Kantona
Sarajevo odnosno prema resornom Ministarstvu komunalne privrede. Hvala.”

Dopredsjedavajući  Vibor  Handžić  je  podnio  sljedeće  (citiramo):  “Imam  nekoliko
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pitanja i inicijativa. Ove za koje zahtijevam pismeno izjašnjenje predstavnika Vlade neću sada
čitati. Poslat ću ih samo pismenim putem. Imam dvije inicijative za usmeno izjašnjavanje i
njih ću sada ovdje predstaviti.
Prva inicijativa je molim  ministra finansija gospodina Čičića a može i premijer odgovoriti na
to pitanje s obzirom daje on tada bio involviran u te procese a gospodin Čičić nije tada bio dio
Vlade. Radi se o javnom pozivu koji je 2019 godine Vlada Kantona Sarajevo objavila prema
pojedincima po presudama kojima je Kanton Sarajevo trebao isplatiti presude  koje su dobili
uz  sporazumi  dogovor  da  se  otpišu  sve  kamate  zahtjev  za  kamate  koji  su  predstavljali
ogroman  finansijski  teret  za  Budžet  Kantona  Sarajevo  i  čini  mi  se  da  se  tada  prijavilo
pojedinaca u iznosu od 17.miliona KM što je Vlada u svom Budžetu i predvidjela. Što bi nam
čini mi se prepolovilo iznos duga koji Kanton Sarajevo ima prema tim kategorijama. A samim
tim napravilo i finansijske uštede s obzirom da kamate predstavljaju ogroman finansijski teret
za  Budžet Kantona Sarajevo. Na žalost tadašnja neka nova parlamentarna većina oborivši
dnevni red prekinula taj proces isplate dugovanja ko je je Vlada predvidjela. Pa evo samo
molim odgovor u kakvom je sada statusu taj proces, da li se on u potpunosti vraća na početak?
Šta je sa onim kategorijama koji ljudi su ko ji su se prijavili na taj javni poziv i kakav je
generalno  plan  za  rješavanje  tog  problema u  budućnosti  s  obzirom da  sada  imamo neke
potpuno nove okolnosti u vidu pandemije koji iziskuju velike finansijske troškove iz Budžet.
Druga pitanje je prema ministru Vraniću, isto za šta sam dobio jedan prilično veliki broj upita
od strane građana. Naime veliki je broj ljudi u Kantonu Sarajevo koji su na testiranju PCR
testom dobivali čak i po dva negativna rezultata na COVID a na CT nalazima i svim drugim
nalazima koji su radili kod ljekara apsolutno su imali svu simptomatologiju korona virusa, pa
čak  i  kasnije  nakon  rađenih  seksoloških  testova  svi  su  pokazatelji  govorili  da  su  oni
prebolovali COVID: i  koliko me laičko znanje služi, čini mi se da se radi o ovom francuskom
soju. I upiti da li, oni ne mogu naravno kao takve kategorije, iako su na osnovu nalaza im je
potvrđeno da  imaju  sve simptome COVID dobiti  iz  DZ potvrde  o prebolovanom korona
virusu. Pitane za ministra Vranića da li se taj sistem potvrđivanja može izmijeniti ili da li ima
ikakve mogućnosti da se on nanovo uredi jer po sada trenutnom samo PCR pozitivan test je
jedini relevantan akt na osnovu kojeg se  može dobiti dokaz i prebolovanom korona virusu ili
ne može. Završavam s ovim predsjedavajući, izvinjavam se. “

Zastupnica  Vildana  Bešlija je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  “Ja  ću  sada  pročitati
odnosno podsjetiti  na jednu inicijativu koju sam ranije  podnijela  a  tiče se  obezbjeđivanja
vitamina  D  za  penzionere  Kantona  Sarajevo.  S  obzirom  da  sam  dobila  od  relevantnih
institucija i određene odgovore, ja bih sada tu možda svojevrstan put kako bi mogli to riješiti,
ja  sam preformulisala  na način da Apoteke,  znači  JU Apoteke Sarajevo koje imaju svoje
galenske laboratorije za pripremu preparata  i  vlastite  Galas proizvode za ovu namjenu da
obezbijede  vitamin  D  za  penzionere  Kantona  Sarajevo  koji  nemaju  primanja  ili  imaju
minimalne penzije. Znači u skladu sa ovom inicijativom koju sam ranije podnijela i shodno
tim odgovorima koje sam dobila i preporukom i obrazloženjem ZZO koji nema novac za ovu
namjenu, odnosno ne može se realizovati  iz sredstava obaveznog zdravstvenog osiguranja
odlučila sam se na ovaj put, jer osnivač JU Apoteke Sarajevo je Skupština Kantona Sarajevo.
Osnovana je za obavaljanje farmaceutske djelatnosti i osiguranja snabdijevanja stanovništva,
zdravstvenih  ustanova  i  zdravstvenih  radnika  lijekovima,  preparatima  i  medicinskim
sredstvima te posluje kao JU, dakle bez obavezujuće komercijalne dobiti kao prioriteta. I s
obzirom da je statutarnim odredbama ove ustanove utvrđeno i da osnovana je  i funkcioniše
kao  jedinstvena  zdravstvena  ustanova  koja  obavlja  djelatnost  u  javnom  interesu.  Ostale
inicijative ću dostaviti pismeno. Hvala vam.”

Zastupnik Haris Zahiragić je podnio sljedeće (citiramo): “Ja nemam nove inicijative,
međutim imam tri inicijative od prošle sjednice od kojih smo tražili izjašnjenje Vlade pa eto
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nadam se da ćemo se ovaj put izjasnili bez obzira da li je Vlada dala konačno izjašnjenje. Prva
je vezana za zahtjev Studentskog parlamenta i oslobođenja dijela školarina radi smanjenja
cijena studiranja tokom pandemije s obzirom da se nastava održava uglavnom online. Druga
je  da  se  doktorima  i  drugim zdravstvenim radnicima  koji  su  se  bavili  borbom s  korona
virusom isplati jednokratna naknada u iznosu 1000 KM. I treći je zahtjev, tj inicijativa da se
ispoštuje  zahtjev Udruženja studentskog centra  koji  su tražili  popravljanje  uslova,  koji  su
imali proteste pa smo tražili izjašnjenje Vlade po tom zahtjevu s obzirom da prošlu put kolege
iz Skupštine nisu znale  koji je tačan sadržaj tih zahtjeva kada sam ja podnio te inicijative.
Prošli put sam dostavio te inicijative formalno, pa eto tražim na ovoj sjednici  izjašnjenje.
Imam par pitanja. Ono što bih želio naglasiti predsjedavajući da kolege pitale ministre koji to
nisu. Imamo tri Ministarstva koja nemaju ministre, čije imenovanje je zakazano za 05.maj,
stoga bih molio kolege da ne postavljaju pitanja ljudima koji nisu ministri. Ipak ova Skupština
treba sebe da cijeni, barem toliko, i da prihvati da konačno, evo nakon što je premijer uputio u
parlamentarnu proceduru takva pitanja se ne mogu pitati dok ministri ne budu imenovani. S
tim u vezi, ja pitanja koja bih postavio tim ministrima, postavljam premijeru Forti. Šta je sa
inicijativom vezano za prijem Zlatnih značaka i za donošenje Zakona o izvrsnosti koji su na
ranijim sjednicama usvojeni a do sada nemamo nikakvu implementaciju tih inicijativa.  Kada
je u pitanju još evo samo resorna Ministarstva koja nemaju ministra, pitam premijera Fortu i
cijelu  Vladu,  da nam dostave i  da nam usmeno odgovore a  pismeno ću dostaviti   tražiti
također pismeni odgovor koje akte su potpisali ministri konkretno koje odluke, koje su akte
donijeli u periodu od 12.03. do evo 05.05. vezano za obnašanje funkcije ministra s obzirom da
to nisu. Da li su primali plate za to? I u kojim odlukama Vlade su ti ministri učestvovali pošto
je vrlo značajno i da znamo kako bi mogli obavijestiti širu javnost o (nerazumljivo) takvih
odluka Vlade Kantona Sarajevo. Nismo zlonamjerni, nego smo na vrijeme upozoravali. Na
žalost  nisu imali razumijevanja. Eto toliko, hvala vam.”

Zastupnik Damir Nikšić je podnio sljedeće (citiramo): “E ovako ja isto bih podsjetio
na dvije inicijative koje sam podnio na prošloj sjednici, bilo je potrebno da se očituje resorna
Ministarstva. Radi se o inicijativama o osnivanju Muzeja holokausta u Sarajevu i o inicijativi
za povećanje fonda sati za povećanje teme holokausta u okviru realizacije nastave iz predmeta
historije  u  osnovnim  i  srednjim  školama  na  području  Kantona  Sarajevo.  Ja  sam  dobio
odgovore od resornog Ministarstva i pripremio sam da objasnim o  čemu se radi. Radi se o
tome  da  bi  najvjerovatnije  išli  ja  bih  tražio  da  se  otvori  stavka  u  rebalansu  Budžeta  sa
simboličnom sumom za Muzej h9olokausta. Da se u narednom rebalansu budžeta to napravi i
da se zajedno sa Gradom Sarajevo, s Gradskom upravom iznađe rješenje zgrada, prostor za
muzej holokausta. No rečeno mi je da prije svega mora postojati, da  bi se krenulo u sve to, a
taj pravni osnov je odluka ove Skupštine  o osnivanju ovog muzeja. Zato bih vas molio, ja
imam ovdje čitavo izlaganje, nemam puno vremena, ima samo tri minute, ako hoćete ja mogu
to i pročitati ako vam nešto nije jasno o čemu se tačno radi, o kakvim detaljima i šta bi taj
Muzej  trebao  da  znači.  Vrlo  je  interesantan  koncept  muzeja  i  veliki  akcent  bi  bio  na
pravednicima među narodima, na onim ljudima koji su u Sarajevu i BIH pomagali, rizikovali
svoje živote, pomažući Jevrejima da prežive Holokaust. I to je vrlo bitno jer ne samo da se
sjećamo zločina protiv čovječnosti će da se prisjećamo šta je to čovječnost da se prisjetimo.
Tako bih zamolio ovu Skupštinu da ne oklijevamo ni trenutka više i da jednoglasno podržimo
ovu inicijativu. Tj da ova inicijativa bude inicijativa čitave Skupštine, te da danas zajednički,
jednoglasno donesemo odluku kojom ćemo pokrenuti proces formiranja ovog Muzeja koji je
važan ne samo za sjećanje na tužnu i tragičnu prošlost već i za viziju svijetle i  pravedne
budućnosti Sarajeva. Eto toliko od mene za sada.”

Nakon iscrpljene liste prijavljenih zastupnika za pitanja i inicijative,odgovore su dali
sljedeći članovi Vlade Kantona Sarajevo,ministar finansija Davor Čičić, ministar za boračka
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pitanja Omer Osmanović, ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Ivana
Prvulović,premijer Edin Forto i ministar  privrede Adnan Delić. Svi odgovori su sadržani u
stenogramu ove sjednice.

Nakon obraćanja članova Vlade uslijedilo je izjašnjavanje po inicijativama.

Zaključak dostavljen od zastupnica i zastupnika Segmedina Srna Bajramović, Vildana Bešlija,
Damir Nikšić, Danijela Kristić i Sead Milavica:
Na osnovu člana 117. i 120. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo predlaže da Skupština
Kantona Sarajevo donese sljedeće zaključke:

1. Obavezuje  se  Vlada  Kantona  Sarajevo  da  uspostavi  javno  dostupan  i  redovno
ažuriran jedinstveni registar svih javnih preduzeća u Kantonu Sarajevo

2. Ovaj  zaključak  stupa  na  snagu  danom  donošenja,  a  objavit  će  se  u  “Službenim
novinama Kantona Sarajevo”.

SKUŠTINA JE OVAJ ZAKLJUČAK USVOJILA JEDNOGLASNO SA 26 „ZA”.

Zatim zaključak zastupnice Segmedine Srne:
1. Obavezuje se Skupština Kantona Sarajevo da u roku od 2 mjeseca uvrsti u dnevni red

redovne radne sjednice tačku dnevnog reda u vezi  upravljanja i  održavanja stambenih
zgrada,  analize  trenutnog  stanja  u  upraviteljstvu  i  učinkovitosti  postojećeg  zakonskog
okvira. 

2. Obavezuje  se  Ministarstvo  komunalne  privrede,  infrastrukture,  prostornog  uređenja,
građenja i zaštite okoliša da za gore navedenu tačku dnevnog reda redovne radne sjednice
pripremi cjelovit izvještaj o stanju u upraviteljstvu, kao i ostale potrebne materijale. 

SKUŠTINA JE OVAJ ZAKLJUČAK USVOJILA, JEDNOGLASNO SA 26 „ZA”.

Druga inicijativa zastupnika Damira Nikšića:

Upućujem inicijativu za povećanje fonda sati  izučavanja teme Holokaust  u okviru
realizacije  nastave  iz  predmeta  Historija  u  osnovnim  i  srednjim  školama  na  području
Kantona Sarajevo, te da se, do formiranja Muzeja Holokausta u Sarajevu, u nastavni plan i
program uvrsti  i  obavezna organizovana posjeta učenika Muzeju Jevreja u zgradi  Starog
hrama najmanje jednom godišnje u kontekstu 27. januara, Međunarodnog dana sjećanja na
žrtve Holokausta.

SKUŠTINA JE OVU INICIJATIVU USVOJILA JEDNOGLASNO SA 24 „ZA”.

Prva inicijativa zastupnika Zahiragića:

Skupština  Kantona  Sarajevo  zadužuje  Vladu  i  Ministarstvo  zdravstva  Kantona
Sarajevo da dodijeli jednokratnu stimulaciju u  iznosu od 1000 KM svim uposlenicima  u
zdravstvu, kako medicinskom tako i nemedicinskom kadru, koji su direktno uključeni u borbu
protiv COVID-19.

SKUŠTINA  NIJE  USVOJILA  OVU  INICIJATIVU  (11  „ZA”,  3  „PROTIV”  I  12
„SUZDRŽANIH”).
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Druga inicijativa zastupnika Zahiragića:

Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da donese odluku o smanjenju visine školarina
za sve studente na UNSA u iznosu od 30% za školsku 2020/21  a u skladu sa zahtjevom
Studentskog parlamenta UNSA broj taj i taj od 22.03.2021.godine.

SKUŠTINA NIJE USVOJILA OVU INICIJATIVU  (13 „ZA” I 12 „SUZDRŽANIH”).

Nakon glasanja po inicijativama, a s obzirom da su iscrpljene sve tačke današnje sjednice
predsjedavajući Elvedin Okerić je zaključio rad na 35. Radnoj sjednici Skupštine i zahvalio se
uvaženim kolegicama i kolegama na prisustvu.

Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

               S E K R E T A R                                          P R E D S J E D A V A J U Ć I

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO             SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

       Aida Zeković, dipl. pravnik                                          Elvedin Okerić

Sastavni  dio  ovog zapisnika su  stenografske  bilješke,  audio  snimak sjednice,  koji  se
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo.
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